
 
 
 

Zápis z  jednání výboru VOS 
dne 27. května 2010   

 
Přítomni: Ing. F. Barták, doc. RNDr. Z. Trka, DrSc., RNDr. Bohuslava Trnková, CSc.,  doc. Ing. A. 

Čegan, CSc., RNDr. Petr Dolanský  
  
 
  

Program jednání výboru VOS dne 27. května 2010   
 
 
 

1. Kontrola plnění jednotlivých bodů zápisu ze dne 22. 4. 2010 . 
2. Projednání zápisu z jednání KK dne 27. 4. 2010. 
3. Formulace dotazu na Legislativní radu ČMKOS ohledně řetězení pracovních poměrů na dobu určitou. 
4. Povodně. 
5. KŠV Brno. 
6. Různé: 

 Diskuse k materiálům z MŠMT a ČMKOS . 
 Smlouva s paní Svobodovou. 
 Platební morálka ZO VOS . 
 Datum příštího výboru 
 

 

Průběh jednání 
 
 

1. Výbor provedl kontrolu plnění bodů zápisu ze dne  22. 4. 2010. 

  Projekt Šampion: za VOS byli přihlášeni 3 uchazeči. Ve dnech 10. – 11. 5. 2010 proběhla osobnostní 
diagnostika, které se 2 naši uchazeči zúčastnili a byli vybráni do tohoto projektu. Další třídenní kurz 
proběhne v září ve Zlenicích. 

2. Výbor vzal na vědomí zápis z jednání KK dne 27. 4. 2010.   

3. Formulace dotazu: zda v rámci nyní platné legislativy je možné považovat pracovní poměry na dobu 
určitou na vysokých školách, které byly uzavřeny před nabytím platnosti poslední úpravy za jakoby 
neexistující a tudíž považovat nové smlouvy za první. Dále jaká je naděje na úspěch, pokud by se tato 
věc žalovala. 

4. Výbor rozhodl, že stejně jako v předchozích letech poskytne VOS finanční podporu členům VOS, kteří 
byli postiženi živelnou pohromou v minulých dnech. Vyzýváme všechny předsedy ZO VOS, pokud 
byli někteří jejich členové postiženi a potřebují finanční pomoc, aby sekretariátu VOS poslali 
žádost o tuto podporu, jejíž součástí bude potvrzení o zatopení a vyčíslení výše škody. 

5. Doc. Trka podal výboru zprávu o jednání DR KŠV v Brně. Seznámil členy výboru se základními 
informacemi k realizaci projektu půdní vestavby. Představa VH KŠV o financování tohoto projektu je 
taková, že je zajistí partneři ze svého kmenového jmění podle podílu na hodnotě KŠV ( v případě VOS 



cca 600 tis. Kč). Pokud by tuto možnost minoritní partneři nevyužili, bude jim vyplacen jejich podíl.  
Výbor VOS bude tuto možnost zvažovat, bude ovšem požadovat solidní ekonomický rozbor návratnosti 
a bude pokračovat v koordinaci s ČMOS pracovníků ve školství. Výbor by také uvítal možnost 
konzultace s předsedou KK RNDr. Bauerem. 

6. Různé: 

  Výbor souhlasí se stanoviskem ČMKOS k návrhu Plánu implementace reformy finanční podpory 
studentům, do kterého byly zapracovány i připomínky VOS. 

  Výbor dále podrobně diskutoval o Průběžné zprávě Rady pro reformu vysokoškolského vzdělávání. 
Vývoj bude i nadále sledovat podle programu, který je ve zprávě zveřejněn. 

  Výbor se také seznámil s bilanční zprávou paní ministryně Kopicové. 
 

  Výbor rozhodl, že předseda VOS podepíše s paní Svobodovou na dobu neurčitou. 

  RNDr. Dolanský podal výboru krátkou informaci o Sněmu RVŠ, který se konal 20. 5. 2010. 

  Platební morálka ZO VOS : výbor s politováním konstatuje, že platební morálka ZO VOS je velmi 
špatná. Do termínu, který stanovují Stanovy VOS a Finanční řád VOS nezaplatilo příspěvky na činnost 
VOS 33 ZO VOS . Výbor vyzývá všechny tyto organizace, aby tak neprodleně učinily. 

  VOS pořádá dne 4. 11. 2010 seminář na téma Vybrané kapitoly zákoníku práce. Pozvánku a návratku 
bude distribuovat sekretariát VOS. 

  Datum příštího výboru:  22. 6. 2010 

 
 
 

V Praze, 31. 5.  2010            Za správnost: Ing. Barták 
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